

gérant des noms qui peuvent être donnés à des rues de Montréal.

(e) Résolution adoptée par le Conseil le 27 mars 1911, au sujet de l'opportunité de rappeler sur les plaques indicatrices des rues, les états de services des personnages historiques.

Lesdits documents sont déposés sur le bureau.

4.—M. J. B. Lavigne se présente devant la Commission et soumet un plan de chiffrage des rues tout en conservant à ces rues leurs noms historiques.

La Commission promet de prendre ce projet en sérieuse considération.

5.—La Commission procède alors à l'examen des noms des rues qui doivent être changés afin qu'il n'y ait qu'une seule rue dans la Cité portant le même nom.

Et il est

Résolu: Que lorsque plusieurs rues auront des noms semblables, celles faisant partie du vieux Montréal conservent leurs noms.

6.—Sur proposition de M. l'échevin Emard, appuyé par M. l'échevin Marcil, il est

Résolu: De donner instruction au Secrétaire de transmettre à tous les membres du Conseil une liste des rues dont les noms doivent être changés et de les prier de transmettre sans délai leurs suggestions quant aux noms qui doivent être donnés aux rues situées dans les quartiers qu'ils représentent.

Ajournement.

JULES CREPEAU,
Secrétaire.

CONSEIL MUNICIPAL

ASSEMBLEE SPECIALE DU LUNDI, 24 AVRIL 1911.

Ordre du Jour.

RAPPORTS.

1. BUREAU DES COMMISSAIRES.—Pour accepter certaines rues du "North Montreal Center Ltd." (10 avril).

2. BUREAU DES COMMISSAIRES.—Pour permettre à la "National Bridge Company" d'établir une fonderie. (10 avril.)

MOTIONS.

3. WARD.—Pour amender le règlement No 418 "re" édifices sur la rue Bishop. (10 avril.)

4. WARD.—Pour abroger vote "re" édifice du Forum. (10 avril.)

5. LAMOUREUX.—Pour amender le règlement No 296 "re" marchés. (10 avril.)

6. CLEMENT.—Pour amender l'article 455 de la charte "re" pavages. (10 avril.)

7. BOYD.—Pour amender le règlement No 430 "re" édifices sur la rue Prince-Arthur. (10 avril.)

8. MORIN.—Au sujet des négociations avec la Compagnie des Tramways. (10 avril.)

REGLEMENTS.

9. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement à l'effet d'exproprier la Compagnie "Montreal Water & Power Co." (14 février.) (N. Lapointe.)

certain names which might be given to streets of Montreal;

(e) Resolution adopted by the Council on the 27th March 1911, calling the attention of this Committee to the advisability of recalling on the street name tablets the services rendered by historical personages.

The said documents were laid on the table.

4.—Mr. J. B. Lavigne appeared before the Board and submitted a scheme for the numbering of the streets while preserving the historical names of the same.

The Committee assured Mr. Lavigne that his proposal would be duly considered.

The Committee then proceeded to examine the names of streets which should be changed in order that there may be one street only, in the City, bearing the same name.

And it was

Resolved: That whenever several streets shall have similar names, those forming part of old Montreal continue to bear the name they now have.

6.—On motion of alderman Emard, seconded by alderman Marcil.

It was

Resolved: To instruct the Secretary to transmit to all the members of the Council a list of the streets whose names should be changed and to request them to send without delay their suggestions as to the names which, in their opinion, should be given to the streets situated in the wards which they respectively represent.

Adjourned.

JULES CREPEAU,
Secretary.

CITY COUNCIL

SPECIAL MEETING OF MONDAY, APRIL 24th, 1911.

Order of the Day.

REPORT

1. BOARD OF COMMISSIONERS.—To accept certain streets from North Montreal Center Ltd. (10th April.)

2. BOARD OF COMMISSIONERS.—To allow National Bridge Co. to erect a foundry. (10th April.)

MOTIONS.

3. WARD.—To amend by-law No. 418 "re" buildings on Bishop St. (10th April.)

4. WARD.—To repeal vote "re" Forum building. (10th April.)

5. LAMOUREUX.—To amend by-law No. 296 "re" markets. (10th April.)

6. CLEMENT.—To amend art. 455 of charter "re" paving. (10th April.)

7. BOYD.—To amend by-law No. 430 "re" buildings on Prince-Arthur street. (10th April.)

8. MORIN.—Anent negotiations with Tramways Co. (10th April.)

BY-LAWS

9 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to expropriate the Montreal Water and Power Co. (14th February.) (N. Lapointe.)